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AZ ORSZÁGOS VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁG  

2011. FEBRUÁR 10-ÉN MEGTARTOTT ÜLÉSÉNEK  

A JEGYZŐKÖNYE  

 

Dr. Bordás Vilmos OVB elnök  

Jó napot kívánok. Tisztelettel köszöntöm az Országos Választási Bizottság ülésén 

megjelenteket. Megállapítom, hogy a bizottság 6 fővel van jelen, így az ülésünk 

határozatképes.  A napirendünk a következő lenne: az 1-es napirend, ami miatt 

tulajdonképpen összejöttünk, ez a beszámolónk elfogadása a területi és az országos kisebbségi 

önkormányzati képviselők 2011. január 9-én megtartott választásáról; 2. napirendi pont pedig 

az egyebek. Kérem a napirend elfogadását. Köszönöm szépen.  Megállapítom, hogy 6 igen 

szavazattal a napirendet elfogadtuk. 

 

 Napirend  

 

I. Az Országos Választási Bizottság beszámolója a területi és az országos 

kisebbségi önkormányzati képviselők 2011. január 9-én megtartott 

választásáról 

II. Egyebek  

 

I. Az Országos Választási Bizottság beszámolója a területi és az országos 

kisebbségi önkormányzati képviselők 2011. január 9-én megtartott 

választásáról 

 

Ez a tervezet már korábban kiküldésre került, mindenkinek módjában állt észrevételezni. 

Kérdezem a tagokat, illetve az irodát, hogy érkezett-e bármiféle észrevétel, illetve gondolom, 

hogy ez már azt tartalmazza esetlegesen. Annyit még hadd mondjak, hogy egy észrevétel 

született a részemről, ez azóta rendezésre került. A 4. oldalon az OVB határozataival 

kapcsolatosan volt egy megjegyzésem, ez az MCF-es határozatunkra vonatkozó rész volt, 

amely számunkra kedvezőtlen színben tüntette fel azt a határozatot, mintha egy kicsit téves 

határozat lett volna. Ez a mostani megszövegezés a kérdést helyrerakta, tehát ebből kitűnik, 

hogy alapvetően helyes döntést hoztunk, egy számszaki elírás volt benne, ami érintette az 

egészet. Kérdezem, hogy volt-e benne még más is? 

 

Dr. Jackli Tamás OVI tag  

Tisztelt Bizottság! Más módosulás az eredeti tervezethez képest nincsen. Pontosan belekerült, 

hogy a közzététel melyik hivatalos értesítőben történt meg. Ahogy Elnök Úr említette, a IV. 

pont utolsó mondata változott. A Tisztelt Bizottság eldöntheti, hogy a gondolatjel közötti rész 

is maradjon benne, és emelje ki a bizottság a beszámolóban, hogy itt számszaki hiba volt, 

vagy esetleg anélkül a hiba jellegét nem részletezve szóljon csak a szövegváltozat. Egyébként 

az iroda javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

Dr. Bordás Vilmos OVB elnök  

Tisztelettel köszöntöm a Választási Iroda vezetőjét. Én ezt hagynám, de ez a számszaki hiba, 

szerintem még ez sem tükrözi teljesen a történteket. Ez tulajdonképpen egy számelírás volt 

szerintem.  A számszaki hiba az inkább olyan, minthogyha számolási hibára utalna. Én inkább 

azt hagynám benne, hogy egy számelírás. Ez legyen benne, ez így korrekt szerintem. Ha 

egyetértetek, kérem a beszámoló elfogadását. Kérem, hogy ebben szavazzunk. Köszönöm 
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szépen. Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal ezt a beszámolót elfogadtuk. Csak azok 

kedvéért, akik nem vettek részt ezeken, tájékoztatásul elmondanám, hogy időközben a 

kitűzött időpontokon az országos mandátumot szerzett kisebbségi képviselők számára 

mandátumot három körben kiadtuk. Volt azért egy-két ember, aki ezeken részt vett, az látta, 

hogy ez hogyan zajlott. A tagtársaink közül, ha jól látom, itt vannak hárman legalább.  

Köszönöm szépen.  

 

II. Egyebek  

 

1. Oláh József, a Polgáriak a Városért Egyesület Elnökének beadványa 

 

Dr. Jackli Tamás OVI tag  

Tisztelt Bizottság! Az első, a Polgáriak a Városért Egyesület Elnökségétől érkezett egy 

beadvány, melynek lényege, hogy a polgármester, akit Polgárban megválasztottak, nem a 

bejelentett lakcímén lakik, és sohasem lakott ott. Ezt írja le részletesen a beadványában az 

egyesület elnöke, Oláh József. Tekintettel arra, hogy a levélben leírtak, illetve a beadványban 

leírtak alapvetően igazgatási kérdés, hogy ki hova van bejelentkezve, és hol lakik, hol 

tartózkodik életvitelszerűen, javasoljuk a beadványozónak ezt megírni. Ebben a kérdésben 

választójogi kérdés nem merül fel, ezért problémájával kapcsolatban az Országos Választási 

Bizottság nem rendelkezik hatáskörrel.  

 

Dr. Bordás Vilmos OVB elnök  

Köszönöm. A választás eredményét ez nem tudja befolyásolni, az igazgatásrendészeti kérdés, 

hogy most ki hol lakik, és ahhoz képest hol van esetlegesen az állandó lakcíme. Röviden csak 

ennyi. Egy levelet elküldünk.  

 

2. Kijevi Turul Magyarországi Ukrán Kisebbségi Önkormányzati Regionális Társulás 

tagjainak beadványa 

 

Dr. Jackli Tamás OVI tag  

A második tájékoztatás jelleggel, a Budapest Főváros Kormányhivatalának küldött beadvány 

másolata, amely az Ukrán Országos Kisebbségi Önkormányzat alakuló ülésére vonatkozik. 

Tudomásulvétel céljából hoztuk be, magával a működéssel kapcsolatban az Országos 

Választási Bizottságnak már nincsen teendője, miután a mandátumok kiosztásra kerültek. A 

címzett a Kormányhivatal volt, a beadványozók alapvetően a részükre küldték, és tájékoztatás 

céljából küldték meg az Országos Választási Bizottságnak. Továbbra is javasoljuk, hogy egy 

tudomásulvétellel nyugtázza az Országos Választási Bizottság a levelet. Teendőnk nincsen 

benne.  

  

Dr. Bordás Vilmos OVB elnök  

Az alakuló ülésen a Kormányhivatal részéről már vett részt egy tisztségviselő, annak a 

törvényességét ők kísérik figyelemmel. Mi láttuk, hogy egyesek szerint az ülésen problémák 

merültek fel, majd ezt a Kormányhivatal értékeli, és annak megfelelően jár el. Tudomásul 

vettük. Köszönöm a megjelentését mindenkinek ebben a korai órában, az ülést bezárom. 

Köszönöm szépen.          

 

k.m.f. 

 

 dr. Bordás Vilmos sk., 

 elnök  


